
COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 17 DECEMBRE 2015 

Présents:  Yves Borreman, William Sterckx, Koen Michiels,  
Jan Lauwers, Arnold Van Remoortere, Leen Mortier, 
Jean-Yves Squifflet, Max Louesse, Lode Spruyt,  
Jean Solon. 

Excusé:   Rudi Roelens, Jürgen Intemann. 

Prochaine réunion: jeudi le 14 janvier 2016 à 19h30. 

Brevets 

Mathieu Willaert, Tom Steynen et Geert Vanspeybrouck peuvent 
faire leur formation pour le brevet de Pilote Biplace de parapente 
chez Sky Club Austria. 

Luc Christiaens peut faire sa formation pour le brevet de  
Pilote Biplace au treuil de parapente avec Luk Van Sand. 

Kevin Albert peut entamer sa formation pour le  
brevet d’Aide-Moniteur de parapente chez Ikarus. 

Balises météo 

Le constructeur des balises Piou-piou, chez lequel il y a 3 balises de 
commandé, arrêtera en 2016 la production mais continuera à faire 
le service après-vente. Il y a moyen de passer encore des 
commandes jusqu’au 31 décembre 2015. Le conseil décide de 
commander une balise supplémentaire. Jean fera le nécessaire. 

Sites : 7-Meuses 

Une équipe s’est constitué autour de Jean-Claude Bodart pour 
refaire le tremplin, Thierry Davin offre des poutres en acier 
galvanisé pour la réalisation, le projet du tremplin en béton est 
abandonné pour un tremplin en acier et bois, ce qui évite 
également des problèmes urbanistiques. Thierry commencera la 
construction du tremplin chez lui, le conseil le remercie vivement 
pour son offre généreuse et pour son travail. 

Sites : nouveau site 

L’échevin des Sports n’a pas encore réussi à joindre le propriétaire 
du terrain qui pourrait servir comme terrain d’atterrissage, il 
espère le joindre avant la fin de l’année, car il réside à l’étranger. 
Jean reste en contact. 

Sites : Zoutelande 

Comme la Carte IPPI avec le niveau 3 est demandé sur ce site, le 
conseil demande à la commission enseignement de se pencher sur 
un brevet de « soaring » de niveau IPPI 3, de façon à ce que des 
pilotes qui n’ont pas encore le brevet de Pilote (montagne), 
puissent quand-même aller s’y entrainer. 

Championnat de Belgique de parapente 

Les inscriptions pour le BPO 2016 sont ouvertes, bon nombre 
d’inscriptions se sont déjà faits. 

Championnat d’Europe de parapente 

Aron Michiels et Wim De Croock ont posé leur candidature pour le 
championnat d’Europe en Macédoine en août 2016. Une sélection 
sera faite après  le 31 janvier 2016. 

Journée lancement de parachute 

Le Pick-Up Club demande une intervention dans les frais pour 
l’installation de la Tyrolienne, puisque la collaboration avec les 
spécialistes des Eburonflyers s’est terminée soudainement.  
Le conseil décide qu’elle comblera le déficit pour la partie 
« Tyrolienne » avec un maximum de 500 €. Avec l’inscription des 
participants augmentée de 5 € cela devrait suffire largement. 

Anniversaire 40 ans de FBVL 

Il est suggéré de faire plusieurs petits événements plutôt qu’un 
grand, les idées sont les bienvenues. 

Jean propose de débuter ces festivités avec une grande tarte à 
l’Assemblée Générale. Le conseil approuve. William commande. 

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 17 DECEMBER 2015 

Aanwezig:  Yves Borreman, William Sterckx, Koen Michiels,  
Jan Lauwers, Arnold Van Remoortere, Leen Mortier,  
Jean-Yves Squifflet, Max Louesse, Lode Spruyt,  
Jean Solon. 

Verontschuldigd: Rudi Roelens, Jürgen Intemann. 

Volgende vergadering: donderdag 14 januari 2016 om 19u30. 

Brevetten 

Mathieu Willaert, Tom Steynen et Geert Vanspeybrouck mogen de 
opleiding voor Duopiloot parapente doen bij Sky Club Austria. 

Luc Christiaens mag de opleiding voor Duo-lierpiloot parapente doen  
met Luk Van Sand. 

Kevin Albert mag de opleiding voor Hulpmonitor parapente 
aanvangen bij Ikarus. 

Weerstations 

De fabrikant van de Piou-piou weerstations, bij dewelke er 3 besteld 
werden, zal in 2016 de productie staken maar zal de service na 
verkoop blijven doen. Er kan nog besteld worden tot 31 december 
2015. De raad beslist nog één station te bestellen. Jean doet het 
nodige. 

Vliegplaatsen: 7-Meuses 

Een ploeg heeft zich gevormd rond Jean-Claude Bodart om een 
nieuwe tremplin te maken, Thierry Davin biedt gegalvaniseerde 
stalen steunbalken aan voor de realisatie ervan, het project van de 
betonnen tremplin wordt opgegeven voor een tremplin in staal en 
hout, wat ook stedenbouwkundige problemen vermijdt. Thierry zal 
de tremplin beginnen bouwen bij hem thuis, de Raad dankt hem van 
ganser harte voor zijn genereus aanbod en zijn werk. 

Vliegplaatsen: Nieuwe vliegplaats 

De Schepen van Sport is er nog niet in geslaagd om de eigenaar van 
het terrein dat als landingsveld gebruikt zou kunnen worden, te 
bereiken (hij verblijft in het buitenland). Hij hoopt dit voor het einde 
van het jaar te kunnen doen. Jean blijft in contact met hem. 

Vliegplaatsen: Zoutelande 

Aangezien men de IPPI-kaart met niveau 3 vraagt om op deze 
vliegplaats te mogen vliegen, vraagt de raad aan de commissie 
opleidingen om zich te buigen over een « soaringbrevet » van dat 
niveau, zodat piloten die het (berg)Pilotenbrevet nog niet hebben, er 
toch kunnen gaan oefenen. 

Belgisch Kampioenschap parapente 

De inschrijvingen voor het BPO 2016 werden geopend, er zijn al heel 
wat inschrijvingen. 

Europees Kampioenschap parapente 

Aron Michiels en Wim De Croock stellen zich kandidaat voor de 
nationale ploeg, die in augustus naar dit EK in Macedonië kan 
gestuurd worden. Een selectie zal gedaan worden na 31 januari 2016. 

Parachutewerpdag 

De Pick-Up Club vraagt een tussenkomst in de kosten voor de 
Deathride, omdat de samenwerking met de specialisten van de 
Eburonflyers plots beëindigd werd. De raad beslist dat ze het deficit 
van het Deathride-gedeelte zal dekken met een maximum van 500 €. 
Met het inschrijvingsgeld dat met 5 € verhoogd werd, moet dit 
ruimvoldoende zijn. 

40-jarige verjaardag van de BVVF 

Er wordt gesuggereerd dat meerdere kleine evenementen beter zijn 
dan één groot, ideeën zijn welkom. 

Jean stelt voor om deze festiviteiten te laten beginnen met een grote 
taart op de Algemene Vergadering. De raad keurt dit goed. William 
bestelt de taart. 

 



SUITE COMPTE-RENDU REUNION DU CONSEIL 
D'ADMINISTRATION DU 17 DECEMBRE 2015 

Assemblée générale 

Yves contactera directement les réalisateurs de deux films primés à 
la Coupe Icare. 

Leen se propose pour le bar l’après-midi et le soir. Une ou deux 
autres personnes doivent être trouvés pour l’aider. 

Les membres du Pick-Up Club se proposent pour l’entrée et les 
tickets de boissons. 

Jean fera la présentation Powerpoint, les textes doivent lui 
parvenir au plus tard le 31 décembre. William et Koen feront celui 
de la commission enseignement, Lode celui sur la compétition.  

Jan s’occupera de la projection des films. 

Rendez-vous le 23 janvier : 11 h.  

Commission Enseignement 

La commission Enseignent invitera tous les Moniteurs et Aide-
moniteurs (en formation) à une réunion le 25 février pour parler 
sur l’enseignement et en particulier des brevets de pilote. 

La commission veut également organiser une ou deux sessions de 
Premiers Secours, pour Moniteurs et Aides-moniteurs mais aussi 
pour les biplaceurs. Le conseil approuve. 

Le texte pour le brevet d’Initiateur Treuil Club de parapente est 
discuté et sera finalisé en commission. 

Fly! 

Jean signale qu’il doit avoir la maquette du Fly! le 1er mars pour 
impression et distribution. Il se réalise que ceci est un délai très 
bref et demande de savoir au plus vite si ce délai est possible pour 
la commission « Fly! », de façon à s’organiser pour faire la 
rédaction lui-même. Comme Lode a quitté la réunion 
prématurément à cause de déplacement en train, Koen lui posera 
la question ainsi qu’à Jürgen. 

Réunion de la CIVL 

Le conseil approuve la prise en charge des frais de déplacement et 
d’hébergement de Jochen Zeischka pour sa participation à cette 
commission de la FAI, estimés à 280 €. 

Correspondance 

Le rapport de fonctionnement des écoles FBVL agréées Ikarus et 
Confluence Parapente sont parvenus au secrétariat. 

Le rapport d’activité des clubs FBVL agréées La Roch’Ailes et le Pick 
Up Club sont parvenus au secrétariat  

Rapporteur: Jean. 

VERSLAG VERGADERING RAAD VAN 
BESTUUR VAN 17 DECEMBER 2015 (vervolg) 

Algemene vergadering 

Yves zal de producenten van twee bekroonde films op de Coupe Icare 
direct contacteren. 

Leen stelt voor de bar te houden zowel in de namiddag dan ’s 
avonds. Eén à twee andere personen moeten gevonden worden om 
haar te helpen. 

De leden van de Pick-Up Club stellen zich voor om de inkom en de 
dranktickets te doen. 

Jean zal de PowerPointpresentatie maken, de teksten moeten hem 
ten laatste op 31 december toekomen. William en Koen zullen die 
van de commissie opleidingen samenstellen, Lode voor de 
wedstrijdcommissie. 

Jan zal de filmprojecties verzorgen. 

Bijeenkomst de 23e januari: 11 uur. 

Commissie Opleidingen 

De commissie Opleidingen zal alle Monitoren en Hulpmonitoren (in 
opleiding) uitnodigen op een vergadering op 25 februari om te praten 
over opleidingen in het algemeen en het pilotenbrevet in het 
bijzonder. 

De commissie wil eveneens één of twee EHBO-sessies organiseren 
voor Monitoren en Hulpmonitoren maar ook voor duopiloten.  
De raad keurt dit goed.  

De tekst over het brevet van Club-lierinitiator parapente wordt 
besproken en zal gefinaliseerd worden in de commissie. 

Fly! 

Jean signaleert dat hij de drukklare Fly! nodig heeft voor de 1e maart 
voor druk en verzending. Hij realiseert zich dat dit heel kort dag is en 
vraagt om zo snel mogelijk te weten of dit haalbaar is voor de « Fly! » 
-commissie, zodat hij zich in het tegengestelde geval kan organiseren 
om zelf de redactie terug op zich te nemen. Aangezien Lode de 
vergadering voortijdig heeft verlaten wegens een verplaatsing per 
trein, zal Koen men en Jurgen de vraag stellen. 

CIVL-vergadering 

De raad gaat akkoord om tussenbeide te komen met de verplaatsing- 
en verblijfkosten van Jochen Zeischka voor zijn deelname aan deze 
FAI-commissievergadering, die geschat worden op 280 €. 

Briefwisseling 

Het werkingsrapport van de erkende BVVF-scholen Ikarus en 
Confluence Parapente werden ontvangen op het secretariaat. 

Het activiteitenrapport van de erkende BVVF-clubs La Roch’Ailes en 
de  Pick Up Club werden ontvangen op het secretariaat. 

Verslaggever: Jean. 


